
Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 
Zastupiteľstvo Košického samosprávneho kraja 

 
 

Z á p i s n i c a 
 
 

zo zasadnutia konaného dňa  01. 06. 2010 v Úrade Košického samosprávneho kraja 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Program: 

1. Úvod 
      2. Materiály do Zastupiteľstva KSK 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
b) Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo 

zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia projektu ku koncu roka 2010  
c) Informatívna správa o programe Terra incognita v rámci projektu Košice – EHMK 

2013 (európske hlavné mesto kultúry) 
               Nominácia člena  monitorovacieho výboru Terra incognita 

d) Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva  Košického samosprávneho kraja 
na II. polrok 2010 

e) Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2010 
3. Rok kresťanskej kultúry 2010 
4. Zriadenie neziskovej organizácie 
5. Rôzne 
 
K bodu 1: Úvod 
Prítomných privítal a  rokovanie komisie viedol Ing. Ladislav Lazár,  predseda komisie . Na 
rokovaní sa prvýkrát v tomto volebnom období zúčastnili aj členovia komisie – stáli účastníci 
komisie. Predseda komisie krátko predstavil členov komisie. Predseda komisie požiadal 
o súhlas, prípadné doplnenie programu komisie a tiež o 

- vypustenie bodu 2c) z rokovania komisie na návrh organizačného odboru Ú KSK a  
- o zaradenie pod bod 2c) Dôvodovú správu k návrhu VZN KSK, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN KSK č.2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam.  

Členovia komisie schválili navrhnutú zmenu  programu  rokovania .   
 
  K bodu 2: Materiály do Zastupiteľstva KSK 
 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010  
O materiáli referovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. Po krátkej  
diskusii prítomní prijali uznesenie: 
Uznesenie č. 18/2010 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Úpravu bežného a kapitálového 
rozpočtu KSK v roku 2010 podľa predloženého návrhu, bez pripomienok 
Za: 8                                    Proti: 0                                Zdržal sa: 0      



 
b) Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad 
ukončenia projektu ku koncu roka 2010  

O materiáli informoval Ing. Ján Barlák , pracovník Ú KSK. JCDr. Jurčišin požiadal  
o informáciu, ako  bude riešená cesta Skároš – Holoháza, ktorá je v súčasnosti v zlom 
technickom stave. Taktiež chýbajú chodníky v Skároši , ľudia nie sú bezpeční na cestách. 
Uznesenie č. 19/2010 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu  

A) zobrať na vedomie správu o postupe financovania infraštruktúry KSK zo zdrojov EIB 
v roku 2009 a predpoklad ukončenia projektu ku koncu roka 2010 

B) požiadať predsedu KSK zabezpečiť plnenie úloh navrhovaných v závere tohto 
materiálu v bode 7.1. až 7.4., ktoré sú zamerané na ukončenie projektu EIB v termíne 
do 31.12.2010 

Za: 8                                      Proti: 0                                 Zdržal sa : 0 
 
       c) Dôvodovú správu k návrhu VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK        
č.2/2010    o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam. 

O materiáli informoval Ing. Marcel Eperješi , pracovník Ú KSK , ktorý vysvetlil 
spôsob financovania neškolských zariadení i zámer odboru školstva  naďalej mapovať 
situáciu na školách .   

Ing. Lazár navrhuje predbežne informovať školy o výške dotácií do konca roka 2010. 
Uznesenie č.20/2010 
Komisia navrhuje zvýšiť zálohové platby od septembra 2010 do decembra 2010 v súlade 
s predpokladaným kvalifikovaným odhadom nákladov na príspevok za celý rok 2010 pre 
školské zariadenia uvedené v predloženej správe. 
Za: 7                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
 
Na návrh MVDr. Jenčovej prítomní prijali uznesenie:  
Uznesenie č. 21/2010 
Komisia žiada odbor školstva o vypracovanie prehľadu kapacít všetkých zariadení 
školského stravovania,   ich vyťaženosť, dotácie na mzdy a prevádzku  (počet žiakov, počet 
stravníkov, kapacita jedálne, celkové využitie jedálne,  dotácie KSK... ) 
Za: 7                                    Proti: 0                                 Zdržal sa: 0    
 
Uznesenie č. 22/2010 
Komisia vyslovuje ocenenie a poďakovanie  poslancom Zastupiteľstva KSK za pozitívny 
prístup k riešeniu problematiky poskytnutia dotácie na prevádzku a mzdy základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v školskom roku 2009/2010. 
Za: 7                                    Proti: 0                                 Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č. 23/2010 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu  schváliť VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 
2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým 
školám a školským zariadeniam  
Za: 7                                    Proti: 0                                Zdržal sa: 0 
 

d) Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva  Košického samosprávneho 
kraja na II. polrok 2010 



Uznesenie č. 24/2010 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu schváliť Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí Zastupiteľstva 
na  II. polrok 2010 
Za: 7                                 Proti: 0                                  Zdržal sa: 0  
 

e)  Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 
polrok 2010 

Členovia komisie diskutovali o pláne úloh komisie a prijali uznesenie. 
Uznesenie č. 25/2010 
Komisia schvaľuje plán úloh na najbližšie obdobie takto: 
August 2010 – príprava výjazdových zasadnutí  komisie na Gemer, Spiš, Abov 
Október 2010 – Aktivity cirkví v sociálnej oblasti 
December 2010 – Rok kresťanskej kultúry 2010 

                    -  vyhodnotenie plnenia VZN č.2/2010 
Za: 7                                 Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   
 

K bodu 3. Rok kresťanskej kultúry 2010 
Ľ. Dojčárová informovala o prebiehajúcom roku  kresťanskej kultúry, o zapojení kultúrnych 
inštitúcií KSK do prezentácie kresťanskej kultúry.  Niektoré projekty nebudú môcť byť 
uskutočnené pre neposkytnutie dotácií.   
Uznesenie č. 26 /2010 
Komisia žiada odbor školstva Ú KSK o zabezpečenie prezentácie kresťanskej kultúry do 
vyučovacieho procesu stredných škôl. 
Za: 7                                Proti: 0                                  Zdržal sa: 0  
 
    K bodu 5:  Rôzne 
Na základe písomnej požiadavky  Odboru kultúry a cestovného ruchu Ú KSK členovia 
komisie prijali uznesenie: 
Uznesenie č. 27/2010 
Komisia nominuje do Monitorovacieho výboru  Terra Incognita členku komisie MVDr. Annu 
Jenčovu, ktorá prijíma túto nomináciu. 
Za: 7                                 Proti: 0                                   Zdržal sa: 0  
 

Najbližšie rokovanie komisie sa uskutoční  dňa 10.08.2010 o 14,00 h na Ú KSK.  
 

 
 
 
 
 
                                                                                                                Ing. Ladislav Lazár  
                                                                                                                  predseda komisie 
                                                                                               
Zapísala: Mgr. Ľubica Dojčárová 
t. č.  055/7268146, lubica.dojcarova@vucke.sk 
   
 
 
 


